

DOI : 10.18572/1813-1247-2018-5-43-47

## **РОЛЬ И ЗНАЧЕНИЕ РЕПУТАЦИИ В СВЯЗЯХ С ОБЩЕСТВЕННОСТЬЮ ИСПОЛНИТЕЛЬНЫХ ОРГАНОВ МЕСТНОГО САМОУПРАВЛЕНИЯ**

---

**Павлова Вера Степановна,  
доцент кафедры международного права и международных связей  
юридического факультета Забайкальского государственного университета,  
кандидат педагогических наук, доцент**  
*VSPavlova2007@mail.ru*

*В статье определяются роль и значение репутации в связях с общественностью исполнительных органов местного самоуправления. Репутация в связях с общественностью рассматривается как общественное мнение о достоинствах и недостатках исполнительного органа местного самоуправления и как его общественная оценка. Представляется технологический подход к реализации коммуникационного потенциала репутации исполнительного органа местного самоуправления.*

**Ключевые слова:** *связи с общественностью, репутация в связях с общественностью исполнительных органов местного самоуправления, исполнительные органы местного самоуправления.*

### **THE ROLE AND MEANING OF REPUTATION IN PUBLIC RELATIONS OF EXECUTIVE BODIES OF LOCAL SELF-GOVERNMENT**

---

**Pavlova Vera S.  
Assistant Professor of the Department of International Law  
and International Relations of the Law Faculty of the Transbaikal State University  
Candidate of Pedagogical Sciences  
Assistant Professor**

*The article defines the role and importance of reputation in public relations with the executive bodies of local self-government. Reputation in public relations is viewed as a public opinion on the merits and demerits of the executive body of local self-government and its public evaluation. A technological approach to the implementation of the communication potential of the reputation of the executive body of local self-government is presented.*

**Keywords:** *public relations, reputation in public relations with executive bodies of local self-government, executive bodies of local self-government.*